

香港文職及專業人員總會 會員轉台優惠



網絡	4G
月費 ^{1,2}	\$258 \$168
本地數據 ³	任用數據王
合約期	36月
機價	\$0
特別優惠	無限通話分鐘 10000個網內短訊

OPPO A9

專人上門簽約

可預早安排180日內攜號轉台生效服務
另有特選新號碼可供選擇

條款及細則:1. 只適用於指定新上台及攜號轉台客戶及須簽訂36個月合約期，每月\$18行政費。 2. 客戶須預繳首月正價月費，預繳金額將於第一期帳單內回贈。信用卡繳費豁免機價預繳，如使用現金繳費，需預繳\$1080，分36個月每月回贈月費\$30。 3. 「任用數據王」計劃當每月使用的本地流動數據用量超過月費服務計劃包含的5GB後，「任用數據王」本地數據服務仍可繼續使用4G 21Mbps網絡，惟於下一個帳單日前客戶所享用的網絡資源將因應網絡情況而分配會較少，數據服務體驗或會受到影響。 4. 合約期內贈送\$29增值服務 (mytv super / google play 帳單消費回贈)。 所有優惠附帶有關條款及細則，詳情未能盡錄，請向客戶經理查詢。所有使用量須符合本公司服務使用政策及公平使用政策。除非另有註明，所有使用量及用量只適用於本地服務。 - 和記電話有限公司 (3香港)保留優惠之最終決定權，如有更改恕不另行通知。 以上優惠不適用於3門市。

詳情請向客戶經理查詢

Harry Chan
9707 7843



此優惠不適用於門市

優惠期至20年8月31日
詳情請聯絡查詢最新優惠

香港文職及專業人員總會 會員轉台優惠



多卡共享計劃 Multi share SIM plan

網絡	4.5G全速		
月費 ^{1,2} (24個月合約)	\$298	\$348	\$1188
SIM咭數目	3	3	5
平均每SIM月費	\$99	\$116	\$113 (扣除手機現金卷後)
本地數據	15GB	15GB	任用數據王 ⁴
中港澳通用數據 ³	-	5GB	20GB
特別優惠	無限通話分鐘 合約期內免加\$18行政費		
	-	-	手機現金卷\$15000 ⁵



專人上門簽約

可預早安排180日內攜號轉台生效服務
另有特選新號碼可供選擇

條款及細則:1. 只適用於指定新上台及攜號轉台客戶及須簽訂24個月合約期, 每月\$18行政費。2. 客戶須預繳每張SIM卡首\$100月費, 預繳金額將於第一期帳單內回贈。15GB數據計劃正價月費分別為\$268及\$348, 需於即日帶號轉台生效服務, 方可享有每卡\$10月費回贈。3. 中港澳數據適用於香港本地, 中國, 澳門範圍內的指定網絡商數據服務, 客戶需開啟IDD及漫遊服務方能在中國及澳門使用。4. 「任用數據王」計劃當每月使用的本地流動數據用量超過月費服務計劃包含的20GB後, 「任用數據王」本地數據服務仍可繼續使用4.5G全速網絡, 惟於下一個帳單日前客戶所享用的網絡資源將因應網絡情況而分配會較少, 數據服務體驗或會受到影響。5. 手機現金券之有效期為24個月合約期內, 每張面額為\$500, 可於3門市購買淨手機、平板及會能手錶。僅限服務登記本人使用, 不可兌換現金。「任用數據王」計劃須信用卡預繳\$9000(首18個月每月回贈\$500), 指定銀行信用卡可免息分期。所有優惠附帶有關條款及細則, 詳情未能盡錄, 請向客戶經理查詢。所有使用量須符合本公司服務使用政策及公平使用政策。除非另有註明, 所有使用量及用量只適用於本地服務。- 和記電話有限公司(3香港)保留優惠之最終決定權, 如有更改恕不另行通知。以上優惠不適用於3門市。

詳情請向客戶經理查詢

Harry Chan
9707 7843



此優惠不適用於門市

優惠期至20年8月31日
詳情請聯絡查詢最新優惠

4G任用數據³月費計劃 4G Infinity Data³ Monthly Plan

Offer 1
優惠

\$246^{1,2}

全速任用³ Full Speed Infinity Data

Offer 2
優惠

\$138^{1,2}

21M任用^{3,15} 21M Infinity Data

攜號轉台4.5G月費計劃 Port-in 4.5G Monthly Plan

Offer 3
優惠

\$118^{1,2} 6GB

Offer 4
優惠

\$168^{1,2} 12GB

抗疫同行 守護健康 Anti-epidemic Gadgets

上台送
FREE



酒精搓手液¹²
Hand Sanitizers¹²
(數量有限·送完即止
Offer is valid while stock last)

+\$20
/月mth



Mobework
負離子隨身空氣淨化器V2³
Personal Ionic Air Purifier V2³
(價值 Value \$598)

+\$15
/月mth



Hedonic
UV-C殺菌消毒盒+無線快充功能³
UV-C Sterilizer Box with Qi 10W Wireless Charging³
(價值 Value \$399)

+\$49
/月mth


門診優惠 Outpatient service

睇醫生負擔可降低至一半
+每年一次身體檢查(價值\$1,690)¹⁴
Reduce up to half of your burdens on
medical consultation¹⁴
Include annual body check (value \$1,690)

此優惠不適用於門市

歡迎聯絡客戶經理查詢 Please contact Account Manager for details

Harry Chan



9707 7843



優惠有效期至 Offer is valid until 優惠期至20年8月31日 詳情請聯絡查詢最新優惠

其他增值服務 Value Added Services

1. 免費無限通話分鐘⁵
Free unlimited airtime⁵
2. 免費10,000個網內短訊⁵
Free 10,000 intra SMS⁵
3. +\$20/月 額外1GB內地及港澳數據^{4,5,7}
+\$20/month for extra 1GB China-HK-Macau Shared Data^{4,5,7}
4. +\$20/月 額外2GB本地數據⁷
+\$20/month for extra 2GB local data⁷
5. +\$60/月 額外3GB內地及港澳數據^{4,5,7}
+\$60/month for extra 3GB China-HK-Macau Shared Data^{4,5,7}
6. +\$60/月 額外6GB本地數據⁷
+\$60/month for extra 6GB local data⁷
7. +\$38/月 任用
+\$38/month for  本地數據¹³
Local infinity data¹³
8. +\$19/月 內地副號服務⁹
+\$19/month for China Number Service⁹
9. +\$9/月 ZoneAlarm Mobile Security 應用程式¹⁰
+\$9/month for ZoneAlarm Mobile Security App¹⁰
10. +\$78/月 世界更自遊服務¹¹: 80日環遊數據+於海外無限接聽來電及致電香港
+\$78/month for GETAWAY Travel Service¹¹:
80 days of travel data + Unlimited talk time for incoming and outgoing call to HK while overseas

無需合約
No Contract

無需合約
No Contract

條款及細則: 1. 以上月費計劃只適用於指定企業之其全職員工, 並不適用於已離職及退休員工。只適用於指定新上台(\$246計劃)及攜號轉台客戶。須選購指定月費計劃, 簽訂指定合約及預繳\$100 SIM(每張)咭費用, 並於客戶用滿一個月後退還帳戶作扣除月費使用。中用期(合約期)為24個月, 客戶需繳付每月\$18行政費。2. 月費已包括合約期內之回贈, 合約期後將按月收取扣除回贈前之月費(或以當時月費為準)。• \$246計劃: 客戶須同時選用指定月費\$168 4.5G全速計劃(合約期為24個月, 合約期屆滿後將按原價月費\$178繼續提供服務)及月費\$78「任用數據王」組合(合約期為3個月, 3個月合約期屆滿後, 將於其後之21個月繼續向客戶按月費\$78提供服務)• \$118/\$138/\$168計劃: 合約期為24個月, 合約期屆滿後將按原價月費\$118/\$178/\$178繼續提供服務。3. 當每月使用的本地流動數據用量超過此月費服務計劃包含的5GB (\$148 計劃)/12GB (\$246計劃, 包括基本6GB及合約期內額外6GB)本地數據用量, 本地數據服務仍可繼續使用, 惟於下一個賬單日前客戶所享用的網絡資源將因應網絡情況而分配較少, 數據服務體驗或會受到影響。4. 客戶須於選購指定月費計劃時, 同日選購此組合。5. 適用於合約期內。6. 此本地及漫遊數據用量只適用於香港、澳門及中國內地之指定網絡商。7. 每個流動電話賬戶只可附加一個「\$20/\$60內地及港澳數據」組合及一個「\$20/\$60本地數據」組合。8. 客戶須選購指定月費計劃並於同日選購此手機換購優惠, 簽訂24個月合約及以信用卡自動轉賬繳交月費, 上台之登記姓名必須與持卡人姓名相同, 每位客戶最多享以上優惠乙次, 產品質量有限, 視乎供貨情況。9. 「內地副號服務」包括一個內地手機號碼, 只可用於接收短訊及接聽來電(於香港以外地區接收來電按標準漫遊收費計算), 服務詳情請瀏覽 www.three.com.hk/cno。10. 客戶須簽訂合約12個月固定合約期, 當合約期滿後, 將自動按月費\$19繼續提供此服務, 除非客戶通知和記電話終止此服務, 此服務及應用程式由 Check Point Software Technologies Ltd. 作為第三方供應商提供, 服務內容如有更改, 恕不另行通知, 和記電話並不會對有關此服務之內容, the App 下載及/或服務使用負上任何責任, 服務詳情請瀏覽 www.three.com.hk/zonealarm。11. 「世界更自遊」服務只適用於指定3香港 4G/3G 月費客戶, 並須簽訂 24 個月固定合約期, 合約期內服務包括: a) 80 日漫遊數據服務: 任何 80 日內於指定地區及指定網絡使用外遊數據, 其後將按每日\$25收費。• 同日於同一目的地之外遊數據用量達到 500MB 後上網速度將被調整至不高于 256kbps。• 不適用於航空漫遊。• 外遊數據於每日首次使用後扣除用量, 用量按日扣除, 不足一日用量亦以一日計算, 無論客戶身處任何時區, 均由 00:00 至 23:59 時(香港時間)為一日計算。同日於不同目的地使用外遊數據將按目的地數量計算。b) 語音通話服務(通話必須使用 3 Super Talk 應用程式): 無限分鐘接聽所有地區來電及致電香港。• 每月 60 分鐘以 IDD 撥號「1968」致電指定國家及指定回網或流動網絡電話號碼, 不適用於部份國家地區或地區編碼, 詳情請瀏覽 www.three.com.hk/tp-invoice/3 Super Talk 不適用電話撥號一覽表, 服務詳情請瀏覽 web.three.com.hk/roaming/getaway。12. 客戶選用指定 4.5G 全速計劃可享 2 支酒精酒樽送手液; 選用指定 4G 21M 計劃可享 1 支酒精酒樽送手液, 數量有限, 送完即止。13. 客戶須以 \$38 月費選購本服務並簽訂固定合約期 3 個月, 當固定合約期滿後, 將自動按月費 \$38 繼續提供此服務, 除非客戶通知和記電話終止此服務, 任用本地社交數據適用於指定社交應用程式, 包括 Facebook、Instagram、WhatsApp、LINE 及 WeChat, 該社交數據適用於使用 Facebook(包括 Facebook Messenger 及手機版網頁 m.facebook.com)、Instagram、WhatsApp、LINE 及 WeChat 時, 使用語音通話及視像通話功能、傳輸文字及語音訊息、照片及影片, 以及於使用 Facebook 及 Instagram 時瀏覽文字、照片及影片所產生的流動數據, 但不包括: • 下載及更新該應用程式; • 使用該程式之定位服務功能; • 透過該程式瀏覽、連結或下載來自任何其他網頁或應用程式的任何內容及額外提示產生之數據用量; • 經微信朋友圈播放影片及使用微信錢包。14. BowtieGo 是由保泰人壽保險有限公司管理的健康生活會員計劃, 其門診服務並不是一個保險產品。3 香港為 BowtieGo 之代理商, 如有任何疑問, 請致電 Bowtie 客戶服務熱線 3008 8123 或電郵至 cs@bowtie.com.hk。服務詳情請瀏覽 https://bowtiego.com/zh/offers/3care。15. 最高下載速度為 21Mbps。• 所有優惠附帶條款及細則, 詳情未能盡錄, 請向客戶經理查詢。• 所有使用量須符合本公司服務使用政策及公平使用政策。• 除非另有註明, 所有使用量及收費只適用於本地數據。• 和記電話有限公司(「3香港」)提供並保留以上優惠內容及限期之最終決定權, 如有更改, 恕不另行通知。• 以上優惠不適用於 3門市。Terms & Conditions: 1. These service plans are applicable to selected corporate customers only. Only applicable to selected new (Plan \$238) & MNP (Mobile Number Porting) customers. Subscription period ("contract period") is 24 months. Customer is required to subscribe the designated monthly plan, commit the designated contract period and prepayment of \$100 per SIM card fee is required for SIM subscription and shall be refunded after used for 1 month. Admin fee of \$18 per month is required. 2. Rebate per month upon contract commitment. Monthly fee will be charged according to the then prevailing monthly standard tariff. • Plan \$246: Customer is required to subscribe to designated \$168 4.5G Full Speed Plan (with 24 months contract and service will continue to be provided subject to the monthly service fee of \$178 upon expiration of the contract period) and \$78 "Infinity Data Pack" service (with 3 months contract and service will continue to be provided in 21 months subject to the monthly service fee of \$78 upon expiration of the 3 months contract period). • Plan \$118/\$148/\$168: with 24 months contract and service will continue to be provided subject to the monthly service fee of \$118/\$178/\$178 upon expiration of the contract period. 3. When monthly local mobile data usage reaches the data entitlement of your monthly service plan of 5GB (Plan \$148)/12GB (Plan \$238, basic 6GB and bonus 6GB local data during contract period), local mobile service will continue. However, customers will be allocated with less network resources for access subject to the network conditions and your data service experience may be affected before the next bill cycle date. 4. Customer is required to subscribe with same contract commitment as monthly plan. 5. Applies within contract period. 6. This local and roaming data usage is applicable to the designated networks in Hong Kong, Macau and Mainland China only. 7. Each mobile account can subscribe one "\$20/\$60 Mainland China-HK-Macau Shared Data Pack" and one "\$20/\$60 Local Data Pack" only. 8. Customer is required to subscribe to designated monthly plan with 24-months or above contract, subscribe the Add-on Offer on the same day of monthly plan subscription and settle the bill payment by credit card autopay. The name of credit card holder must be the same as the monthly plan. Each customer can enjoy maximum 1 Add-on Offer. 9. "China Number Service" includes one China mobile number which can be used for receiving incoming SMS and incoming call only (standard roaming rate will apply for receiving incoming call outside Hong Kong). For service details, please visit www.three.com.hk/cnoe. 10. \$9 monthly package on a fixed contract term of 12 months. The Service will automatically continue to be provided at \$19 monthly service fees upon expiration of the fixed contract term unless customer gives termination notice to HTCL. The Service and the App is provided by a third party supplier, namely Check Point Software Technologies Ltd. The content of the Service may change without any prior notice. HTCL shall not be responsible for any liability incurred from or in connection with the content, the downloading of the App and/or use of the Service. For service details, please visit www.three.com.hk/zonealarm. 11. "Getaway" service is only applicable to designated 4G/3G postpaid customers of 3HK and is subject to a fixed contract period of 24 months. The following types of services are included within the contract period: a) Roaming data ("Travel Data") for 80 days • Travel Data may be used in designated destinations, on designated networks on any 80 days. Subsequent usage of Travel Data in designated destinations and on designated networks will be charged at \$25/day. • Speed of Travel Data will be adjusted to not higher than 256kbps when usage reaches 500MB in each destination on any day. • Not applicable to in-flight roaming. • Usage entitlement of Travel Data will be deducted upon its first use on each day and will be deducted on a full day basis irrespective of volume of the usage. A day means from 00:00 to 23:59 (Hong Kong time) regardless of the physical location of a customer. b) Voice service (Voice call must be made via 3 Super Talk Application): • Unlimited inbound calls from all destinations and outbound calls to Hong Kong • 60 minutes per month outbound calls with the dialing code of "1968" to designated destinations and designated prefixed fixed line or mobile numbers dialling codes. Not applicable to certain destinations or area codes of certain destinations, please refer to 3 Super Talk Excluded Prefixes List on www.three.com.hk/tp-e. For "Getaway" service details, please visit web.three.com.hk/roaming/getaway. 12. Customer who subscribe to designated 4.5G Full Speed Plan and designated 4G 21M plan can enjoy 2 pcs and 1 pc of free hand sanitizers respectively. Offer is valid while stock last. 13. Customer is required to subscribe \$38 monthly package on a fixed contract term of 3 months. The Service will automatically continue to be provided at \$38 monthly service fees upon expiration of the fixed contract term unless customer gives termination notice to HTCL. Infinity Local Social Data is applicable to designated social mobile apps, including Facebook, Instagram, WhatsApp, LINE & WeChat. The social data is applicable for using Facebook (including Facebook Messenger & Mobile Web m.facebook.com), Instagram, WhatsApp, LINE & WeChat to use VoIP voice call, video call, delivery of text and voice messages, images and video clips as well as browse content in word, image or video format using Facebook & Instagram except: • Designated Apps download and update • Using in-app location based features • Accessing or downloading content from and/or redirection to any other websites or applications within the designated Apps and any extra mobile data required by pop up messages • Playing videos via WeChat Moment & using WeChat wallet. 14. 3Care BowtieGo is a health and wellness membership program managed by Bowtie Life Insurance Company Limited and the outpatient benefit under the membership program is not an insurance plan. 3HK is a distributor of BowtieGo. In case of any enquiry about BowtieGo, please contact Bowtie directly on 3008 8123 or email to cs@bowtie.com.hk. For details, please refer to: https://bowtiego.com/en/offers/3care 15. Maximum Download Speed is 21Mbps. - The offers are subject to related terms and conditions and are not exhaustive. Please contact account manager for details. - All usage is subject to 3HK's Service Usage Policy and Fair Usage Policy. - Unless otherwise specified, the usage entitlement and fee of the monthly plan apply to local services only. - Hutchison Telephone Company Limited ("3HK") and 3HK reserves the right to change the offers without prior notice. - The above offer is not applicable to 3Shop.

香港文職及專業人員總會

會員轉台優惠



iPhone SE \$0機價 4.5G月費計劃

iPhone SE (24個月合約)	64GB ^{1,2} (預繳\$1,380)	128GB ^{1,2} (預繳\$1,880)	256GB ^{1,2} (預繳\$2,680)
本地數據 5GB 內地及港澳數據1GB ³	\$307	\$317	\$347
本地數據 10GB 內地及港澳數據1GB ³	\$357	\$377	\$407
本地數據 15GB 內地及港澳數據2GB ³	\$447	\$467	\$497
	15GB數據計劃 月費加\$58可享「任用數據王」服務 ⁴		
特別優惠	無限通話分鐘 合約期內免加\$18行政費		
	+\$38/月 任用      本地數據 ⁵ +\$78/月 世界更自遊服務 ⁶ ：合約期內可享80日漫遊數據		

專人上門簽約

可預早安排60日內攜號轉台生效服務

另有特選新號碼可供選擇

條款及細則:1. 只適用於指定新上台及攜號轉台客戶及須簽訂24個月合約期，每月\$18行政費(啟用漫遊服務可享行政費豁免)。2. 客戶須預繳首月台費及指定金額(於合約期內分期24月回贈到電話帳戶內)。3. 中港澳數據適用於香港本地、中國、澳門範圍內的指定網絡商數據服務。4. 「任用數據王」計劃當每月使用的本地流動數據用量超過月費服務計劃包含的15GB後，「任用數據王」本地數據服務仍可繼續使用，惟於下一個帳單日前客戶所享用的網絡資源將因應網絡情況而分配會較少，數據服務體驗或會受到影響。5. 本地庭交數據適用於Facebook、Instagram、WhatsApp、LINE及WeChat內的通話、文字、語音、影片及影片所產生的流動數據。但不包括透過連結其他網站所產生的數據。6. 「世界更自遊」服務包括80日內於指定地區及網絡商使用的外遊數據，其後\$25日費。同日於同一地區使用的數據達500mb後，速度會調整為不高於256kbps任用，每日以香港時間凌晨截數。所有優惠附帶有關條款及細則，詳情未能盡錄，請向客戶經理查詢。所有使用量須符合本公司服務使用政策及公平使用政策。除非另有註明，所有使用量及用量只適用於本地服務。- 和記電話有限公司(3香港)保留優惠之最終決定權，如有更改恕不另行通知。以上優惠不適用於3門市。

詳情請向客戶經理查詢

Harry Chan



9707 7843



此優惠不適用於門市

優惠期至20年8月31日
詳情請聯絡查詢最新優惠